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Agenda 
 
 

1. Opening en Mededelingen 
 

2. Vaststellen agenda 
 
3. Vaststellen notulen ALV d.d. 9 januari 2017 

Vastgesteld als voorbereid. 
 

4. Bestuur 
• Verkiezing Voorzitter, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: Bart van Steen, met 

mogelijkheid van kandidaatstelling door stemgerechtigde leden 
• Verkiezing Vice-Voorzitter, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: Willem 

Muilenburg, met mogelijkheid van kandidaatstelling door stemgerechtigde leden 
 

5. Vrijwilligersbeleid 
 

6. Velden en Capaciteit 
 
7. Rookbeleid 

 
8. Financiën: 

• Exploitatie 2016/2017 (update) 

• Begroting 2017/2018 
• Nieuwe tarieven sportaccommodaties 
• Contributie 2017/2018 
 

9. Vanuit de commissies c.a. 
• Scheidsrechterszaken 

 
10. WVTTK 

 
11. Rondvraag 

 
12. Sluiting 
 

Verslag 
 

1. Opening en Mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering om 20:09 uur. 
  
Mededeling: De voorzitter deelt mee dat Ronald van Eijk in goed overleg met het bestuur is 
gestopt als bestuurslid Vrouwen. Het bleek in de praktijk lastig een goede verhouding te 
vinden tussen werk en privé enerzijds en Sporting ‘70-activiteiten anderzijds.  
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Voorlopig is Willem Muilenburg aanspreekpunt voor vrouwen zaterdag en Bart van Steen voor 
vrouwen zondag. Het bestuur roept vrouwelijke leden op om zich kandidaat te stellen voor 
deze belangrijke bestuursfunctie, alsmede roept op om zitting te nemen in een (nog te 
vormen) volwaardige commissie vrouwenvoetbal. 
 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld conform concept. 

 
3. Vaststellen notulen ALV d.d. 7 januari 2017 

De notulen van de ALV van 7 januari 2017 worden vastgesteld conform concept. 
 

4. Bestuur 
• Verkiezing Voorzitter 

De vice-voorzitter brengt in stemming de verkiezing van B.J. van Steen tot 
voorzitter. 
Uitslag: 18 voor, 0 tegen, 0 onthoudingen. B.J. van Steen is unaniem gekozen tot 
voorzitter. 
 

• Verkiezing Vice-Voorzitter 
De voorzitter brengt in stemming de verkiezing van W. Muilenburg tot vice-
voorzitter. 
Uitslag: 18 voor, 0 tegen, 0 onthoudingen. W. Muilenburg is unaniem gekozen tot 
vice-voorzitter. 
 

5. Vrijwilligersbeleid 
Sporting ’70 is een vrijwilligersorganisatie en als lid van Sporting ’70 doe je mee en draag je 
je steentje bij.  
 
Ieder lid van Sporting ’70 is gelijk aan één dagdeel vrijwilligersbijdrage in de vorm van het 
uitvoeren van een taak. Voor leden onder de achttien jaar geldt dat hun ouders een dergelijke 
taak uitvoeren. Leden van achttien jaar en ouder leveren de vrijwilligersbijdrage zelf. 
 
Voor sommige verenigingsfuncties geldt dat deze een vrijstelling van de vrijwilligersbijdrage 
opleveren. Het gaat daarbij, onder meer, over functies verbonden aan het centraal kader, 
commissies en teamfuncties (maximaal twee functies per team). De vrijstelling voor 
jeugdkader komt te vervallen. Een volledig overzicht van bedoelde taken en functies zal 
worden opgenomen in het dienovereenkomstig bij te werken Vrijwilligershandboek. 
 
Bij wijze van voorbeeld: niet functie-actieve ouders van gezinnen met drie leden, leveren drie 
dagdelen vrijwilligersbijdrage. 
 
Het bijgewerkte Vrijwilligershandboek wordt verwacht na de start van het nieuwe seizoen.  
 

6. Velden en Capaciteit 
Velden 
Veld B wordt vervangen as we speak. Uitgangspunt is dat veld B bij de start van het nieuwe 
seizoen volledig gebruiksklaar is. Inclusief het vervangen van de bestaande verlichting door 
LED verlichting. Sporting 70 investeert hier overigens zelf in een substantiële verduurzaming 
van de verlichting. 

 
Veld A zal door de gemeente worden geprepareerd en gerenoveerd in verband met WEURO 
2017 en ons gastheerschap van het Engelse damesteam.  
 
Capaciteit 
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In overleg met gemeente en mede aan de hand van het onlangs verschenen Mulier-rapport, 
kijkt Sporting ’70 (mee) hoe demografische ontwikkelingen leiden tot noodzakelijk beleid qua 
capaciteit en hoe daar beleidsmatig op in te spelen nu en in de toekomst. Daarbij wordt 
geprobeerd om een omslag te maken van achter de zaken aan lopen naar het voeren van 
regie. Onder meer door deel te nemen aan een door de gemeente ingesteld overlegorgaan 
“Voetbal Visie (2)030”. 
 
Ook zoekt Sporting ’70 concrete samenwerking met Hercules mede om de kans op het 

vervangen van het natuurgrasveld naar kunstgras te vergroten. Daarbij is vooralsnog en met 
een schuin oog naar de Sport Nota, gekozen voor een gezamenlijke benadering in de vorm 
van een met de gemeente te delen Sportpark Voordorp-optimalisatieplan. 
  
Het is afwachten wat de effecten op het veldgebruik zullen zijn van de door de KNVB te 
introduceren nieuwe spelvormen voor de JO8 en JO9. Het bestuur houdt vinger aan de pols. 
 
Met ingang van het seizoen 2017/2018 wordt een pilot gedraaid met de variabele speeldag 
voor de JO10. “Variabel” wil zeggen dat de thuisspelende clubs de wedstrijddag (zaterdag of 
zondag). Naast Sporting ’70 doen Kampong en VV De Meern mee met deze pilot. 
 

7. Rookbeleid 
Sporting ’70 gaat zich inspannen om het paviljoen rookvrij te maken. Dat wil onder meer 
zeggen, dat er een rookhoek zal worden ingericht op het voorplein. En dat er rook-
gedoogtijden op hiertoe aan te wijzen locaties op het complex ingesteld zullen worden. Voor 
het overige zal het paviljoen niet gerookt mogen worden. De verwachting is dat na de start 
van het nieuwe seizoen het rookbeleid zal worden gepubliceerd op de website. 
  

8. Financiën 
De penningmeester geeft een toelichting op de huidige en verwachte toekomstige financiële 
situatie van Sporting ’70. 

 
• Exploitatie 2016/2017 (update) 
 

Over seizoen 2016/2017 wordt naar verwachting een bescheiden positief resultaat 
geboekt. Weliswaar is het verwachte resultaat lager dan verwacht maar wel positief. 
De kantineomzet is iets ingezakt. Weliswaar is twintig procent meer koffie verkocht 
maar daar staat tegenover dat de donderdagavond omzet heeft ingeleverd. Daarbij 
moet nog wel worden meegenomen dat de omzet van het Hoge Hoeden-Toernooi en 
het Berekuiltoernooi nog niet in de cijfers is verwerkt. 
Alleen Jij Bepaalt is eruit gelopen hoewel oorspronkelijk wel begroot. Dit betekent 
dat de “overige inkomsten” dus behoorlijk lager zullen uitkomen.  
De contributieopbrengst komt iets lager uit dan verwacht maar is voldoende in lijn 
met de begroting. 
Ook zijn de kosten iets teruggelopen. 
Een tegenvaller zijn de niet-begrootte schoonmaakkosten. Deze zijn ontstaan 
doordat voor de wedstrijddagen noodgedwongen schoonmaak wordt ingehuurd. Met 
laatstgenoemde tegenvaller is een bedrag gemoeid van EUR 1.000 per maand. 
 

• Begroting 2017/2018 
 
De begroting stijgt met EUR 19.000.  

 
Aan de inkomstenkant wordt een stijging van EUR 19.000 verwacht. Deze stijging is 
onder meer het gevolg van een (bescheiden) ledengroei alsmede door inmiddels 
doorgevoerde prijsstijgingen in de kantine. Tevens zullen de inkomsten naar 
verwachting eenmalig toenemen als gevolg van het hosten van het Engelse 
vrouwenteam dat deelneemt aan de WEURO. 
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Aan de uitgavenkant is eveneens een stijging van EUR 19.000 voorzien. Deze 
stijging zit hem onder meer in hogere uitgaven ten behoeve van de selectie-trainers 
voor de vrouwen en trainers voor breedteteams. Tevens stijgen de kosten ten 
gevolge van een verschuiving van de kosten gerelateerd aan het gebruik van het 
paviljoen van de eigenaar (SPOVO) naar de gebruiker (Sporting ’70). Ten slotte, in 
dit verband, zullen er naar verwachting hogere opleidingskosten worden gemaakt. 
Wat overigens in de voorgaande verwachte kostenstijging nog niet is verwerkt is een 

door de gemeente mogelijk op te leggen verhoging van het gebruik van de velden 
ten bedrage van (jaarlijks) EUR 5.000. 
 

• Contributie 2017/2018 
 
Het bestuur stelt, mede op basis van het voorgaande, voor de contributie voor het 
seizoen 2017/2018 vast te stellen als volgt:  
 

 
 
De contributie voor het seizoen 2017/2018 wordt vervolgens door de vergadering bij 
stemming door handopsteking en conform bovengenoemd voorstel vastgesteld, 
inclusief een voorwaardelijke verhoging van EUR 5 per lid mits de gemeente de 
aangekondigde tariefsverhoging doorvoert, aangenomen (bij handopsteking). 
 
Daarna wordt, na een uitleg door de penningmeester over verschillende vormen van 
contributie-inning, bij handopsteking, door de vergadering voor Nikki gekozen. 
 
John Weenink merkt naar aanleiding van de behandeling van de contributie op dat 
het water aan de lippen van de senioren. Hij vraagt zich af wat er tegenover de 
contributie staat? John Weenink merkt op dat zijns inziens te weinig aandacht wordt 
besteed aan sommige seniorenteams. Die op achteraf-veldjes moeten spelen en hun  
eigen scheidsrechter moeten betalen, maar ook de volledige contributie. Hij vindt dat 
soms niet meer in verhouding. Het bestuur neemt de voorgaande opmerkingen mee, 
waarbij John Weenink zal helpen om een en ander vorm te geven. 
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9. Vanuit commissies c.a. 
In commissies worden activiteiten ondergebracht die niet tot Team-activiteiten gerekend 
kunnen worden. Commissies opereren in beginsel zelfstandig en hebben altijd een 
aanspreekpunt binnen het bestuur. Commissies die Sporting ’70 nu kent zijn, onder meer en  
in alfabetische volgorde: de Activiteiten Commissie, de Arbitrage Commissie, de Commissie 
Blessurevrij, de Communicatie Commissie, de Kascontrole Commissie, de Kleding Commissie, 
de Materiaal Commissie, de Technische Commissie, de Commissie Veilig Sport Klimaat, de 

Wedstrijd Commissie en de 7x7 Commissie. 
 
Onder leiding van André Moestaredjo (bestuurslid Algemeen) zijn grote vorderingen gemaakt 
bij de werving en opleiding van scheidsrechters. Hulde. 

 
De voorzitter deelt ook een pluim uit aan de toernooi-commissie en de nieuwe 
wedstrijdsecretarissen, Rob van der Pol en Simon van der Weij. 

 
De werving van vrijwilligers is en blijft een grote uitdaging. Om alles goed te laten verlopen 
zijn er sneller meer vrijwilligers nodig. Het bestuur beraadt zich erover hoe dit beter kan. En 
staat tegelijkertijd open voor suggesties en ideeën van leden en derden.  

 
Het blijft hoe dan ook belangrijk om ouders in een zo vroeg mogelijk stadium, Champions 
League en jongste jeugd, aan te spreken. Het bestuur is er nog niet achter hoe dit met meer 
effectiviteit te doen. En gaat dat de komende tijd onderzoeken. 

 
 

10. WVTTK 
Van de WVTTK is geen gebruik gemaakt. 
 

11. Rondvraag 
Stefan Funnekotter stelt de vraag of de MO16 competitie nog is doorgegaan? Caecilia Thoen 
(bestuurslid Meisjes) antwoordt dat dit niet het geval is geweest. Waarschijnlijk omdat er te 
weinig teams waren om tegen te spelen. 
 

12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om  21:46 uur. 

 

 


